



PROVINCE DU QUÉBEC
Municipalité du *canton de Gore*

AVIS PUBLIC

AUX CONTRIBUABLES DE LA MUNICIPALITÉ SUSMENTIONNÉE

DEMANDES DE DÉROGATION MINEURE

AVIS PUBLIC est, par les présentes, donné par la soussignée, Sarah Channell, greffière-trésorière de la municipalité du Canton de Gore :

QUE, lors de la séance ordinaire du conseil municipal du canton de Gore, qui se tiendra le mercredi 9 septembre 2026, à 19 h, au Centre communautaire Trinity situé au 2, chemin Cambria à Gore (QC), le Conseil statuera sur la demande de dérogation mineure suivante, relative aux règlements d'urbanisme de la municipalité.

Numéro	Bâtiment affecté	Nature de la demande
2026-17	88, rue Sahara, Lot 5 317 504	La demande de dérogation mineure vise à permettre la construction d'un garage/remise détaché de 6 m par 6 m dans la cour avant de la propriété située au 88, rue Sahara. Le bâtiment accessoire proposé serait situé à 6 mètres de la ligne avant de propriété, ce qui contrevient à l'article 71 du règlement no 214, qui fixe cette marge à 20 mètres.

Donné à Gore, QC.

Ce 24 août 2026

Diane Chales

Greffière-trésorière adjointe



PROVINCE OF QUEBEC
Municipality of the Township of Gore
PUBLIC NOTICE
TO THE TAXPAYERS OF THE AFORESAID MUNICIPALITY

REQUESTS FOR MINOR DEROGATION

PUBLIC NOTICE is hereby given by the undersigned, Sarah Channell, Clerk-Treasurer of the Municipality of the Township of Gore:

THAT, at the regular meeting of the Municipal Council of the Township of Gore, to be held on Wednesday, September 9, 2026, at 7 p.m., at the Trinity Community Centre located at 2 Cambria Road in Gore, QC, Council will rule on the following request for a minor derogation relating to the municipality's urban planning by-laws.

Number	Affected building	Nature of the request
2026-17	88 Sahara Street, Lot 5 317 504	The minor derogation request is to allow the construction of a 6 m by 6 m detached garage/shed in the front yard of the property located at 88 Sahara Street. The proposed accessory building would be located 6 metres from the front property line which contravenes article 71 of by-law 214 which sets this margin at 20 meters.

Given at Gore, Qc.

This 24th day of August 2026

Diane Chales
Assistant Clerk-Treasurer